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Zápisnica z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

obce Skalité konaného dňa 16. 12. 2024 v Skalitom 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

 

Prítomní: 

Podľa prezenčnej listiny 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa, voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie  

3. Správa o činnosti od posledného OZ, Kontrola plnenia uznesení OZ  

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Skalité č.2/2024, ktorým sa mení a dopĺňa   

    VZN č.4/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné  

    stavebné odpady  

5. Návrh na 6.zmenu rozpočtu obce pre rok 2024  

6. Návrh rozpočtu obce  

    na roky 2025 – 2027, stanovisko HKO k návrhu rozpočtu obce na roky 2025 – 2027  

7. Nakladanie s majetkom obce  

   7.1. Uzatvorenie kúpnej zmluvy na pozemok - p. Priečko  

   7.2. Výpoveď nájmu dohodou - Vlasta Mudríková 

   7.3. Výpoveď nájmu dohodou - p.Kopera a p.Gonščák 

   7.4. Uzatvorenie Darovacej zmluvy – Coop Jednota Čadca 

   7.5. Odňatie správy PO Obec Skalité-Prevádzkáreň 

   7.6. Zrušenie uznesenia - Pridelenie 1 izbového bytu 19 BJ Skalité Kudlov 

   7.7. Pridelenie nájomného bytu 19 BJ Kudlov 

   7.8. Hasičské vozidlo TATRA 

   7.9. Jedáleň Základná škola sv. Andreja Svorada a Benedikta, Skalité 729 

8. Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti škôl za šk. rok 2023/2024  

9. Harmonogram zimnej údržby miestnych komunikácií 2024/2025  

10. Návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2025  

11. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK obce Skalité na 1. polrok 2025  

12. Plán kultúrnych, športových a spoločenských podujatí pre rok 2025 

13. Rôzne  

  13.1. Memorandum o vzájomnej spolupráci - UNIZA 

  13.2. Správa o sociálnej situácii v obci Skalité za rok 2024 

  13.3. Odmena poslancov OZ 

14. Interpelácie poslancov  

15. Záver 

 

https://app.digi-sprava.cz/meetings/add?pointId=62558&meetingId=5050&type=1&step=1&do=editPoint
https://app.digi-sprava.cz/meetings/add?pointId=62559&meetingId=5050&type=1&step=1&do=editPoint
https://app.digi-sprava.cz/meetings/add?pointId=63168&meetingId=5050&type=1&step=1&do=editPoint
https://app.digi-sprava.cz/meetings/add?pointId=62894&meetingId=5050&type=1&step=1&do=editPoint
https://app.digi-sprava.cz/meetings/add?pointId=62899&meetingId=5050&type=1&step=1&do=editPoint
https://app.digi-sprava.cz/meetings/add?pointId=63165&meetingId=5050&type=1&step=1&do=editPoint
https://app.digi-sprava.cz/meetings/add?pointId=63172&meetingId=5050&type=1&step=1&do=editPoint
https://app.digi-sprava.cz/meetings/add?pointId=62568&meetingId=5050&type=1&step=1&do=editPoint
https://app.digi-sprava.cz/meetings/add?pointId=62569&meetingId=5050&type=1&step=1&do=editPoint
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1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvoril a viedol poverený Ing. Peter Ivanek, zástupca starostu obce. Privítal 

prítomných poslancov na riadnom devätnástom zasadnutí Obecného zastupiteľstva (ďalej len 

„OZ") vo volebnom období 2022 - 2026. Rokovanie bolo zvolané pozvánkou v zmysle Zák. 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Skonštatoval, že OZ je uznášania sa schopné, 

prítomných je 11 poslancov. O ospravedlnenie požiadal pán starosta PaedDr. Jozef Cech, 

Mgr. art. Vlasta  Mudríková a p. Iveta Bazgerová. 

Zástupca starostu predložil poslancom návrh programu rokovania OZ, ktorý bol poslancom aj 

doručený. Zástupca starostu navrhol stiahnuť z programu rokovania bod č. 5, ktorý sa týka 

návrhu VZN o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa a žiaka na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach Obce Skalité, po konzultácii s riaditeľkami 

materských škôl a na základe schválenej výšky poplatkov v okolitých obciach. (Schválené 

počtom 11 prítomných poslancov). Následne budú všetky body rokovania prečíslované. 

Doplňujúci návrh k programu rokovania OZ nebol zo strany poslancov podaný. Pán zástupca 

dal hlasovať o programe rokovania OZ.  

Program OZ bol jednohlasne schválený (počtom 11 prítomných poslancov). 

2. Určenie zapisovateľa, voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie  

P. zástupca zápisom poveril Ing. Katarínu Macášovú, za overovateľov zápisnice navrhol p. 

MUDr. Milana Piščeka, MPH a p. Martina Petráka, do návrhovej komisie p. Mgr. Ivetu 

Petrákovú a p. Ľubicu Lašovú. Návrh zástupcu starostu obce bol jednohlasne schválený. 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 132/2024 – OZ schvaľuje: 

a) návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Iveta Petráková, Ľubica Lašová,  

b) overovateľov zápisnice: MUDr. Milan Pišček, MPH, Martin Petrák,  

c) zapisovateľku zápisnice: Ing. Katarína Macášová,  

d) program rokovania OZ tak, ako bol navrhnutý. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

 

Zástupca starostu otvoril ďalší bod rokovania OZ. 

 

3. Správa o činnosti od posledného OZ, Kontrola plnenia uznesení OZ  

Pán zástupca uviedol, že uznesenia prijaté na predchádzajúcich zasadnutiach sú priebežne 

plnené, pričom niektoré z nich sú realizované v rámci Obecnej prevádzkárne. Informoval tiež, 

že na začiatku roka sa spoločne s pani kontrolórkou uskutoční celkové hodnotenie všetkých 

uznesení zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva za rok 2024. 

Pán zástupca predložil Správu o činnosti od posledného riadneho zasadnutia OZ (od 

30.09.2024): 

07.10.2024 – pán starosta sa zúčastnil zasadnutia Rady školy pri MŠ Skalité – Ústredie č. 632 

08.10.2024 – pán starosta sa zúčastnil Pracovného kongresu MIRRI SR v Brezne    

                         s komunálnymi lídrami 
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10.10.2024 – v našej obci sa po druhý krát v tomto roku uskutočnilo Uvítanie detí do života.  

                       Po slávnostnom príhovore pán starosta odovzdal každému dieťatku jabloň a   

                       fotoalbum a rodičia si prevzali finančný príspevok od obce. 

10.10.2024 – pri príležitosti mesiaca úcty k starším aj tento rok Obce Skalité usporiadala  

                       Slávnostné stretnutie jubilantov, ktorí v roku 2024 oslávili svoje životné     

                        jubileá 70, 75, 80, 85, 90 a viac rokov. Po slávnostnom uvítaní a príhovore pána  

                       starostu a pána farára Martina Danišeka jubilanti dostali od obce malý darček  

                       a ružu. Nasledoval spoločný obed a skvelá zábava, o ktorú sa postarali deti zo  

                       SZUŠ Skalité spolu s ĽH Capkovci.  

12.10.2024 – Železničný klub TATRAN pri príležitosti 140. výročia  

                       trate Čadca – Zwardoň organizoval jazdu historickým vlakom Tatran  

                       s Bobinou E 499.062. Všetkým členom Železničného klubu Tatran touto cestou   

                       ďakujem za organizáciu historickej jazdy a všetkým cestujúcim, že zavítali do   

                        našej obce.  

                       V stanici Skalité sa po príchode vlakov konala prednáška o 140-ročnej  

                       histórii trate. Cestujúci si mohli prejsť panoramatický chodník lásky a priateľstva  

                       medzi stanicami Skalité – Skalité Serafínov. 

13.10.2024 - Obec Skalité spoločne so ZŠ s MŠ Skalité Kudlov a ZŠ sv. Andreja Svorada a  

                       Benedikta zorganizovali pre deti Jesennú šarkaniádu, ktorá sa konala pri  

                       Altánku Snežienka na Serafínove. 

17.10.2024 – pán starosta prijal pozvanie na Deň otvorených dverí v CSS Slniečko, ktorý bol  

                       spojený so slávnostným otvorením inkluzívneho ihriska. 

26.10.2024 – pán starosta sa zúčastnil galaprogramu k 100. výročiu narodenia Terézie  

                        Kronerovej Hurbanovej v Staškove, ktorý bol spojený  s uvedením knihy  

                        spomienok na Jozefa Kronera pod názvom Povedali o Jožkovi Kronerovi. 

28.10.2024 – pán starosta sa zúčastnil Snemu Združenia miest a obcí Kysúc na Mestskom  

                       úrade v Čadci 

31.10.2024  - mimoriadne zasadnutie OZ 

04.11.2024 – Rokovanie regionálnej rady partnerstva Kysúc v Kysuckom Novom Meste 

06.11.2024 – Mimoriadne zasadnutie OZ 

11.11.2024 –  v našej obci sa konal pietny akt pri Pamätníku padlým v 1. svetovej vojne, pri    

             príležitosti 106. výročia od ukončenia 1. svetovej vojny 

11.11.2024 – spoločné zasadnutie združenia Mikroregión Kysucký Triangel na Obecnom    

                         úrade v Skalitom  

15.11.2024 – slávnostné otvorenie nového bytového domu 19 BJ Skalité Kudlov za účasti     

                       štátneho tajomníka Ministerstva dopravy Ing. Igora Chomu,  generálneho  

                       riaditeľa štátneho  fondu rozvoja bývania Milana Lipku, p. farára Martina   

                       Danišeka, poslancov OZ, starostov susedných obcí a nových nájomcov. 

19.11.2024 – mimoriadne zasadnutie OZ 

20.11.2024 – uskutočnilo sa slávnostné odovzdanie nového hasičského vozidla Iveco     

                        Trakker pre náš DHZ. Vozidlo osobne odovzdal minister vnútra SR Matúš  

                        Šutaj Eštok za  

                        účasti prezidenta HaZZ Adriána Mifkoviča na námestí obce. 

22.11.2024  - mimoriadne zasadnutie OZ 

30.11.2024 – v našej obci sa konali tradičné Adventné trhy spojené s rozsvietením vianočného     

                       stromčeka v ústredí obce, sv. omšou a kultúrnym programom, o ktorý sa   

                       postarala Goroľ Muzička zo Skalitého, Peter Bažík a kapela ESO z Turzovky. 

01.12.2024 – konal sa Mikulášsky sprievod obcou Skalité. Deti si prevzali sladké prekvapenie   

                      od Mikuláša. 
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Diskusia k tomuto bodu rokovania nebola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 133/2024 – OZ berie na vedomie: 

a) Správu o kontrole plnenia uznesení od predchádzajúceho zasadnutia OZ.  

b) Správu o činnosti od posledného zasadnutia OZ, ktorú predložil zástupca starostu obce. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Skalité č.2/2024, ktorým sa mení a 

dopĺňa VZN č.4/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady 

P. zástupca predniesol dôvodovú správu k navrhovanému VZN: Miestne dane a poplatky sú po 

podielových daniach od štátu druhým najpodstatnejším príjmom obce Skalité. Súčasná 

ekonomická situácia na Slovensku je zlá a nepredvídateľná. Obec Skalité si uvedomuje, že 

finančná situácia je zložitá a udržanie poskytovania služieb občanom, kultúrnych, športových, 

sociálnych podmienok prináša potrebu zvýšených zdrojov z obecného rozpočtu. Navrhované 

zvýšenie dane z nehnuteľnosti je v súlade s ustanoveniami zákona č. 582/2004 Z.z. o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Poplatok za 

odvoz komunálneho odpadu za zvýšil z dôvodu vzrastajúcich nákladov na vývoz a likvidáciu. 

Pán zástupca oboznámil prítomných, že návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Skalité č. 

2/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 4/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady, bol zverejnený na úradnej tabuli a na webovej 

stránke obce. Neboli doručené žiadne pripomienky.  

 

Pán zástupca následne privítal pani Annu Časnochovú, riaditeľku obecnej prevádzkárne, a 

požiadal ju o prednesenie dôvodov k navrhovanému VZN. 

 

P. Časnochová A. uviedla, že obec sa rozhodla zvýšiť poplatok za odpad, na sumu 47,45€ 

pretože v súčasnosti vo veľkej miere spolufinancuje jeho likvidáciu, čo je v rozpore so 

zákonom. Obec by nemala financovať ani spolufinancovať likvidáciu odpadu. Podľa štatistiky 

k 30. septembru 2024 dosiahli náklady obce 46,32 € na osobu pri vyprodukovanom odpade 852 

ton, z čoho zmesový komunálny odpad tvoril približne 810 ton a nadrozmerný odpad 37 ton. 

Tieto náklady, ktoré obec spolufinancuje, sú vysoké. Obce z kysuckého triangla sa dohodli na 

znížení miery spolufinancovania, pretože náklady sú skutočne vysoké. Na skládku odpadu sa 

nesmie vyvážať ani ukladať nič, čo je možné ešte vytriediť alebo energeticky zhodnotiť. Úroveň 

triedenia odpadu v našej obci je momentálne nízka, pričom aktuálne údaje budeme mať k 

dispozícii až po 31. januári 2025. Obce sa dohodli, aby sme išli rovnakou cestou, aj keď je to 

veľký skok na sumu 47,45€/osoba. Obec však zároveň poskytuje zľavy pre dôchodcov, 

občanov, ktorí sa zdržiavajú viac ako 90 dní mimo obce, občanov pracujúcich v zahraničí a 

študentov na internátoch.  

 

P. zástupca poďakoval p. Časnochovej a dodal, že aj Národný kontrolný úrad odporúča obciam 

znížiť mieru spolufinancovania likvidácie odpadu. 
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P. Iveta Petráková (poslankyňa OZ) sa opýtala: „Aká by bola plná výška poplatku za odpad na 

osobu, keby obec nespolufinancovala likvidáciu odpadu?“ 

P. Časnochová A. odpovedala: „Súčasnú sumu nevieme presne určiť, ale pri aktuálnych cenách 

sa pohybuje okolo 50,00 €/osoba a viac. Táto suma zahŕňa náklady na manipuláciu, ktoré 

vykonávajú naši kolegovia, poplatok za odvoz, uskladnenie a značnú časť tvorí aj poplatok 

Environmentálnemu fondu. Ak je odpad správne vytriedený, získavame určitú časť tohto 

poplatku späť, ale aj tak táto suma nepostačuje na pokrytie nákladov.“ 

P. Miloš Petrák (poslanec OZ) – Ide o takmer 40% nárast poplatku. Niektoré obce majú 

polovičné poplatky – 25,00 € alebo 30,00 €, a systém funguje tak, že sa vážia a čipujú nádoby 

na odpad, pričom občanom, ktorí separujú, sa na konci roka poplatok zníži. Nárast o 40% je 

veľmi výrazný. Ktoré konkrétne náklady na vývoz odpadu vzrástli o 40%? Prečo sa inšpirujeme 

obcami, ktoré výrazne zvýšili poplatky po vzájomnej dohode? Nezdieľam presvedčenie, že 

všetci poslanci v týchto obciach hlasovali za takéto zvýšenie. Ja osobne s takýmto navýšením 

nesúhlasím. Myslím si, že zvýšenie poplatku je možné kedykoľvek počas roka, ak to bude 

potrebné a musíme šetriť aj v iných oblastiach. 

P. Milan Pišček (poslanec OZ) – Podľa môjho názoru je potrebné, aby takýto nárast poplatku 

mal nejaké opodstatnenie, aby ľudia reálne videli, za čo si priplácajú. 

P. Ľubica Lašová (poslankyňa OZ) – Minulé roky sme chceli byť súčinný s ostatnými obcami, 

a poplatky držať na rovnakej úrovni. Ale zároveň súhlasím s názorom p. Miloša Petráka, že 

navýšenie poplatku za TKO o 40% je veľa. P. Lašová navrhla, aby poctiví ľudia, ktorí separujú 

odpad boli v tomto smere nejako zvýhodnení a do budúcna zmeniť politiku odpadu v obci, 

ktorá by bola spravodlivá pre všetkých, čo je dlhší proces. 

P. František Mudrík (poslanec OZ) – Súhlasím, treba dať ľuďom na výber, buď budú separovať 

a ak nie, tak budú platiť vyšší poplatok. 

P. zástupca uviedol, že by sa malo pristúpiť k tejto situácii hospodárne, zmena systému platenia 

komunálneho odpadu by zahŕňala kúpu novej techniky a veľkú investíciu, na čo momentálne 

obec nemá v rozpočte vyčlenené finančné prostriedky o takejto zmene môžeme diskutovať do 

budúcna.  

Pozmeňujúci návrh zo strany poslancov nebol podaný.  

Koniec diskusie. 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 134/2024 – OZ berie na vedomie: 

Dôvodovú správu k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Skalité č.2/2024, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN č.4/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 9, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin Petrák, 

Iveta Petráková, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 2 Milan Pišček, Miloš Petrák  
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Zástupca starostu obce dal hlasovať o schválení VZN obce Skalité č. 2/2024 ktorým sa mení a 

dopĺňa VZN č. 4/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady. 

Výsledky hlasovania:  

za: Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin Petrák, Iveta 

Petráková, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

zdržal sa: 2 Milan Pišček, Miloš Petrák  

Obecné zastupiteľstvo obce Skalité sa uznáša na Všeobecnom záväznom nariadení obce 

Skalité č.2/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.4/2023 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

5. Návrh na 6.zmenu rozpočtu obce pre rok 2024  

P. zástupca informoval, že podklady k tomuto bodu rokovania boli prítomným doručené. 

Takisto pred zasadnutím OZ zasadala Komisia finančná a nakladania s majetkom obce. P. 

zástupca privítal na zasadnutí p. Mudríkovú Máriu (Referát rozpočtu a účtovníctva) a poprosil 

ju o prednesenie tohto bodu. 

P. Mudríková oboznámila všetkých prítomných podrobne so zmenou rozpočtu u každej 

príjmovej a výdavkovej položky.  

Príjmová časť rozpočtu:  

• Daňové príjmy – celkové zníženie rozpočtu je o 113 930,- EUR, predovšetkým sme 

zohľadnili skutočnosť, že výnos dane z príjmu – prognóza pre obec je nižšia a to vo výške 

122 000,- EUR, výber daní zo stavieb sme zvýšili o 3 800,- eur, podobne i poplatky za TKO 

sme navýšili o 4 000,- EUR.  

• Nedaňové príjmy – celkom sme tieto príjmy zvýšili, ide predovšetkým o štátne zdroje napr. 

nenormatív pre ZŠ K v sume 3 140,- EUR, normatív vo výške 6 026,- EUR, MPC sme 

ponížili nakoľko príjmy v tomto roku nebudú v takej výške, o 20 405,- EUR, zvýšili sme 

príjem BT na pamätníky vo výške 9 500,- EUR, na predškolákov, odídencov, za separáciu, 

zvýšili sme BT na dofinancovanie samospráv vo výške 53 535,- EUR. 

• Kapitálové príjmy – zvýšili sme dotáciu na Bytový dom Kudlov o 27 962,- EUR,  

• Finančné príjmy – zvýšenie o prijatie úveru ŠFRB na BD K celkom v sume 200 058,-     

                                   EUR.  

• Príjmy školstvo – u ZŠ Kudlov a ŠJ Kudlov navýšenie o vlastné príjmy a dary celkom v 

sume 1 058,- EUR, u MŠ U a ŠJ U navýšenie o vlastné prímy a príjmy za potraviny + 35 

000,-, celkom v sume 40 016,- EUR.  

• Celkové príjmy sme teda navýšili o 213 567,- EUR, rozpočet po zmene je navrhnutý vo 

výške 6 626 137,- EUR.  

Výdavková časť rozpočtu:  

• bežné výdavky:  

o správa – celkové zníženie pri funkčnej klasifikácii je 22 718,- EUR, ide predovšetkým o 

zníženie výdavkov na mzdy a odvody spolu vo výške 10 674,- eur, poníženie výdavkov na 

služby v sume 11 442,- EUR napr. zníženie výdavkov na spravodaj obce o 3 100,- EUR, 

zníženie špec. služieb o 6 500,- EUR, zníženie odmien poslancom o 4 500,- EUR, zvýšenie na 

verejné obstarávanie o 2 100,- EUR, zvýšenie dohôd o 1 000,- EUR, zvýšenie na FP o 400,- 

eur  

o matričná činnosť navýšenie o 742,- EUR, predovšetkým navýšenie výdavkov na školenie 

+586,- EUR,  
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o civilná ochrana – zvýšenie výdavkov na povodne v sume + 10 355,- EUR,  

o požiarna ochrana – zvýšenie výdavkov na služby o 5 446,- Eur, poníženie výdavkov na 

energie o 2 091,- EUR, zvýšenie výdavkov na servis, údržbu 2 960,- EUR, celková zmena + 3 

569,- EUR,  

o stavebný úrad – funkčná klasifikácia zvýšená o 960, EUR, z dôvodu školenia a výdavkov na 

poštovné.  

o nakladanie s odpadmi – celkové zníženie výdavkov o 21 340,- EUR, z dôvodu poníženia 

transferu pre PO na odpady o 10 000,- Eur , ostatné výdavky upravené podľa skut. známeho 

čerpania,  

o verejné priestranstvá – výdavky na rezbárske sympózium sa nebudú v tomto roku 

realizovať, poníženie výdavkov o 5 000,- eur, zvýšenie výdavkov pre sociálny podnik + 

1500,- EUR, o bývanie – zníženie výdavkov na údržbu z vl. Zdrojov o 2 000,- EUR, 

navýšenie výdavkov na energie na BD K v sume 1 500,- EUR, o šport – výdavky na služby 

sme znížili o 2 500,- EUR, celková zmena – 2 194,- EUR, o kultúrne služby – navýšenie 

výdavkov najmä na ekonomickej klasifikácii 637 002 a to o 4 000,- EUR na kultúrne 

podujatia, taktiež na všeobecné služby o 1 600,- EUR, celková zmena + 4 675,- EUR,  

o knižnica- zníženie výdavkov predovšetkým v kapitole miezd a odvodov, celková zmena – 

12 235,- EUR,  

o pamiatková starostlivosť- výdavky na pamätníky – zo štátnych zdrojov, uvedené aj v 

príjmovej časti rozpočtu + 9 500,- EUR, 1 048,- EUR z vlastných zdrojov, 

 o vysielacie služby – zvýšenie výdavkov najmä na publikáciu knihy – príbehy zo Skalitého v 

sume 5 500,- EUR, celková zmena + 4 800,- EUR,  

o náboženské služby – rozpočet obce sme ponížili u položky transferu pre novonarodené deti 

v sume – 3 700,- EUR, do konca roka sa už nebude čerpať,  

o základné vzdelávanie – zvýšenie výdavkov na EE pre ZŠ U v sume 5 400,- EUR, celková 

zmena + 5 186,- Eur, na základe septembrového koeficientu sme ponížili výdavky pre SZUŠ 

o 18 553,- EUR,  

o OS – zníženie výdavkov na mzdy a odvody, celková zmena – 17 507,- EUR, o rozvoz 

obedov – poníženie výdavkov na mzdy a odvody v sume 1 297,- EUR. 

o celkové bežné výdavky obce sme znížili o 68 301,- EUR.  

• kapitálové výdavky:  

o správa – presun spolufinancovania na hokej. ihrisko a presun výdavkov z RF na PD vo 

výške 9600,- na domov dôchodcov, a na PD na jazierka v sume 1 440,- EUR,  

o výstavba – navýšenie vl. Zdrojov na výstavbu BD K – práce navyše v sume 46 000,- EUR, 

zahrnuté sú tu i výdavky, ktoré boli uvedené v príjmovej časti rozpočtu a to dotácia a úver 

ŠFRB na BD K,  

o požiarny zbor- zníženie výdavkov na spolufinancovanie projektu – štvorkolky v sume 17 

770,- EUR,  

o celkové kapitálové výdavky sme zvýšili o + 55 402,- EUR, rozpočet po zmene je 1 496 

176,- EUR.  

• transfery v rámci verejnej správy:  

o u MŠ U - zahrnuté zmeny, ktoré boli uvedené aj v príjmovej časti rozpočtu, celkom v sume 

41 262,- EUR.  

o ZŠ K - zahrnuté zmeny, ktoré boli uvedené aj v príjmovej časti rozpočtu, plus z rozpočtu 

obce navýšenie výdavkov na ZŠ K v sume 9 100,- EUR na projekt MPC, celková zmena je – 

2 908,- EUR.  

• celkové výdavky rozpočtu obce sme zvýšili o + 22 088,- EUR, rozpočet je navrhnutý v sume 
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6 626 137,- eur. 

Rozpočet je navrhnutý ako vyrovnaný. 

P. zástupca otvoril diskusiu. 

 

P. Miloš Petrák – Knižnica už nebude fungovať, keď sa znížili výdavky na jej činnosť? 

 

P. Mudríková – obec momentálne nemá zamestnanca v knižnici a v blízkej dobe plánuje 

knižnicu presťahovať do priestorov Základnej školy sv. Andreja Svorada a Benedikta kvôli 

realizácii projektu ,,Rozšírenie kapacít Materskej školy Skalité-Ústredie č.632“. 

P. zástupca uviedol, že knižnica bude opätovne fungovať po presťahovaní do priestorov 

Základnej školy sv. Andreja Svorada a Benedikta. Náklady na činnosť knižnice sme nemali, 

pretože zamestnankyňa bola PN. 

P. Iveta Petráková (poslankyňa OZ) – Prečo sa peniaze z rezervného fondu použili na mzdy 

a odvody pre materskú školu? 

P. zástupca - Parlament schválil možnosť využitia rezervného fondu na pokrytie bežných 

výdavkov, zatiaľ čo v minulosti bol tento fond určený výhradne na kapitálové výdavky. 

Školské kluby, jedálne a materská škola sú financované zo strany obce, preto sme presunuli 

príslušné finančné prostriedky. V prípade, že nebude vyčerpaná celá suma v rámci iných 

položiek, máme možnosť presunúť ušetrené peniaze späť do rezervného fondu. 

Koniec diskusie. 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 135/2024 – OZ: 

1. Schvaľuje 6. zmenu rozpočtu obce Skalité pre rok 2024 tak, ako bola predložená vrátane 

rozpočtov ROPO v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Skalité (tvorí prílohu zápisnice).  

2. Schvaľuje použitie prostriedkov Rezervného fondu - transfer pre RO - ZŠ s MŠ Skalité 

Kudlov vo výške 5 160,00EUR na mzdy a odvody pre MŠ Kudlov, ŠKD a ŠJ Kudlov.  

3. Poveruje Starostu obce konečnými zmenami rozpočtu obce k 31.12.2024. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

6. Návrh rozpočtu obce na roky 2025 – 2027, stanovisko HKO k návrhu rozpočtu obce 

na roky 2025 – 2027  

Zástupca starostu uviedol, že rozpočet bol zverejnený podľa zákona – 15 dní pred zasadnutím 

OZ a taktiež bol prerokovaný na Komisii finančnej a nakladania s majetkom. P. zástupca 

odovzdal slovo p. Mudríkovej. 

 

P. Mudríková oboznámila všetkých prítomných o návrhu rozpočtu na roky 2025 - 2027, 

uviedla že komisia podrobne prehodnotila jednotlivé položky navrhovaného rozpočtu. (Tvorí 

prílohu zápisnice). 

 

Rozpočet na rok 2025: 
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• V rámci príjmovej časti rozpočtu:  

o daňové príjmy - pri položke výnos dane z príjmov FO sme rátali s príjmami do rozpočtu 2 

544 537,- EUR, oproti minulému roku je príjem podielových daní nižší z dôvodu, zmeny 

financovania materských škôl od r. 2025 - financované štátom - ako prenesený výkon štátnej 

správy, nebudú financované z podielových daní obcí - ako originálne kompetencie obcí. Na 

základe navrhovanej zmeny VZN o TKO sme zvýšili tento príjem na 221 000,- EUR. 

o Nedaňové príjmy zahŕňajú dotácie zo štátu napr. na normatív pre ZŠ K 738 293,- EUR, 

normatív pre MŠ K v sume 250 500,- Eur, normatív pre MŠ U v sume 292 000,- Eur, 

nenormatív pre MŠ U vo výške 27 100,- EUR, stravné pre deti 60 000,- EUR, transfery na 

matriku, register obyvateľov, stavebný úrad, BT na projekt opatrovateľská služba v sume 58 

608,- EUR, projekt pre ZŠ K na projekt NIVAM v sume 54 600,- EUR, BT na vzdelávacie 

poukazy vo výške 7 072,- EUR, vlastné príjmy obce napr. na OS 10 320,- EUR, príjmy z 

prenajatých bytových a nebytových priestorov vo výške 150 000,- EUR,  

Celkové daňové a nedaňové príjmy sme navrhli vo výške 4 632 804,- EUR.  

• U kapitálových príjmov nie je rozpočtovaný príjem.  

• Pri finančných operáciách sme narozpočtovali príjem z RF vo výške 73 000,- EUR na: 

projektové dokumentácie 55 000,- eur, spolufinancovanie projektu na nákup štvorkolky pre 

PZ 18 000,- EUR a kapitálové výdavky na domov dôchodcov Goral v sume 16 000,- EUR, 

taktiež sme narozpočtovali príjem z FO vo výške 8 000,- EUR. Príjmové operácie obsahujú i 

krátkodobý úver na predfinancovanie projektov (Domov dôchodcov Goral, Rozšírenie MŠ K 

a MŠ U, Vodozádržné opatrenia obce Skalité, Centrum Európskej Goralskej kultúry) v sume 

400 000,- EUR a prijatie dlhodobého úveru v sume 400 000,- EUR na spolufinancovanie 

vyššie uvedených projektov.  

• Príjmy u našich RO boli narozpočtované nasledovne:  

o pre ZŠ K príjmy celkom vo výške 80 686,- EUR, z toho napr. príjmy na potraviny vo výške 

30 000,- EUR, vlastné príjmy v ŠJ 30 000,- EUR, príjmy MŠ U vo výške 10 350,- EUR  

o u MŠ U príjmy celkom vo výške 85 942,- EUR, napr. príjmy MŠ U vo výške 13 542,- 

EUR, príjmy ŠJ K 22 400,- EUR, za potraviny 50 000,- EUR.  

Celkové príjmy obce boli navrhnuté na rok 2025 vo výške 5 680 432,- EUR.  

  Komisia podrobne prehodnotila aj jednotlivé položky vo výdavkovej časti rozpočtu.  

- Do rozpočtu boli zapracované požiadavky rozpočtových organizácií obce, taktiež 

požiadavka Obce Skalité Prevádzkareň. Rozpočet pre 3angel Žilina pre SZUŠ pre rok 2025 

navrhnutý vo výške 656 950,- EUR, použitý predbežný koeficient na výpočet a to 98,65 % 

nakoľko ešte nebol zverejnený koeficient na výpočet o určení výšky dotácie na prevádzku a 

mzdy na žiaka. Pre ŠKD výdavky budú vo výške 29 595,- EUR. Z RF bude financované 

kapitálové výdavky uvedené vyššie v celkovej sume 89 000,- EUR. V rozpočte sa taktiež ráta 

zo zvýšenou DPH pri jednotlivých položkách funkčnej klasifikácie.  

-Transfery v rámci verejnej správy:  

o Materská škola – Ústredie:  

- U MŠ ústredie boli výdavky rozpočtované v sume 3 000,- EUR na jedného žiaka, plus 

navýšenie o BT na predškolákov v sume spolu 292 000,- EUR, ako bolo uvedené i v 

príjmovej časti rozpočtu, narozpočtový je i nenormatív ako i výdavky z vlastných príjmov,  

- pre ŠJ U výdavky z rozpočtu obce sú navrhnuté vo výške 120 000,- EUR, podobne sú 

zahrnuté i výdavky z vlastných príjmov ŠJ a výdavky na potraviny, celkové výdavky tejto RO 

predstavujú sumu 525 042,- EUR.  

o Základná škola s materskou školou – Kudlov  
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-U MŠ Kudlov boli výdavky rozpočtované v sume 3 000,- EUR na jedného žiaka, plus 

navýšenie o BT na predškolákov v sume spolu 250 500,- EUR, rozpočtované sú i výdavky z 

vlastných príjmov,  

- pre ŠJ U výdavky z rozpočtu obce sú navrhnuté vo výške 106 656,- EUR, podobne sú 

zahrnuté i výdavky z vlastných príjmov ŠJ a výdavky na potraviny a obedy z dotácie,  

- u ZŠ K zahrnutý normatív na školu vo výške 738 293,- EUR a výdavky na projekt NIVAM 

v sume 54 600,- EUR,  

- výdavky na ŠKD z prostriedkov zriaďovateľa v sume 40 220,- EUR, ako i z vlastných 

príjmov,  

- výdavky na CVČ – zahrnuté štátne zdroje na vzdelávacie poukazy ako i výdavky z vlastných 

príjmov,  

- celkové výdavky tejto RO predstavujú sumu 1 344 869,- EUR.  

• Kapitálové výdavky:  

o rozpočtované výdavky pri funkčnej klasifikácia – správa – výdavky z úverových zdrojov na 

spolufinancovanie projektov z dlhodobého bankového úveru v sume 400 000,- EUR, 

financovanie výdavkov úveru na pred financovanie projektov v sume 400 000,- EUR, 

zahrnuté i výdavky z RF na projektové dokumentácie v sume 55 000,- EUR.  

o Funkčná klasifikácia – miestne komunikácie – výdavky na cyklotrasu a chodníky v sume 8 

500,- EUR z vlastných zdrojov,  

o Funkčná klasifikácia – kultúra – výdavky na centrum eur. Goral. Kultúry v sume 5 230,- 

EUR,  

o vysielacie služby – narozpočtovaných 12 060 EUR, 

o základné vzdelávanie – výdavky na spolufinancovanie projektu pre cirkevnú školu v sume 6 

000,- EUR, podobne i kap. Výdavky na výdajňu v ZŠ U v sume 70 000,- EUR  

o požiarny zbor – navrhnuté výdavky na spolufinancovanie projektu na nákup štvorkolky pre 

PZ z RF v sume 18 000,- EUR, o opatrovateľská služba – výstavba domova dôchodcov na 

kapitálové výdavky z RF v sume 16 000,- EUR  

o Celkom KV sú navrhnuté vo výške 985 697,- EUR.  

• Vo finančných operáciách sú rozpočtované splátky istiny existujúcich úverov zo ŠFRB, 

bankového úveru z roku 2022 vo výške 150 000,- EUR, celkom výdavky vo výške 243 643,- 

EUR.  

• Celkové výdavky obce sú navrhnuté vo výške 5 572 468,- EUR.  

Rozpočet je navrhnutý ako vyrovnaný. 

P. zástupca otvoril diskusiu. 

P. Jozef Krčmárik –Dotácia pre TJ Slovan Skalité je vo výške 28 000,- EUR,  pre 

Hokejbalový oddiel  1 300,– EUR a Futsalový oddiel vo výške 700,– EUR. Prečo dotujeme 

futbal v takejto výške? Osobne by som si vedel predstaviť iné rozdelenie týchto prostriedkov, 

ktoré by mohlo byť prínosné pre iných športovcov alebo na iné účely. 

 

P. Iveta Petráková – Súhlasím. Aj bežkári reprezentujú našu Obec a v rozpočte nevidím 

príspevok pre ŠK Skalité – Biatlon. 

Pán zástupca uviedol, že ŠK Skalité – Biatlon sa úspešne osamostatnil a postupne rastie. 

Vznikol nový klub, ktorý združuje šikovných mladých ľudí. Tento klub si už dokonca 

zaregistroval aj 2% z dane. Futbal má v našej obci dlhoročnú tradíciu a je podporovaný už od 

svojich počiatkov, príspevok sa schvaľuje na základe žiadosti. 
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P. Milan Pišček – Navrhol by som do budúcna skúsiť prerozdeľovať financie podľa počtu 

členov v daných kluboch a zvyšok by sa prerozdelil na základe žiadostí. 

P. zástupca ukončil diskusiu a poprosil o stanovisko k návrhu rozpočtu obce na roky 2025- 

2027 hlavnú kontrolórku obce p. Stašovú M. 

P. Stašová predložila stanovisko k návrhu viacročnému rozpočtu na roky 2025-2027. Návrh 

rozpočtu bol zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovej stránke obce od 27.11.2024. 

Neboli doručené žiadne pripomienky. Posudzovala som metodickú správnosť a zákonnosť jeho 

zostavenia pred jeho predložením OZ. Legislatívnym východiskom spracovania návrhu 

rozpočtu je Zákon č. 583/2004 Z. z. Zákon o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a 

o zmene a doplnení niektorých zákonov a rešpektuje ústavný zákon 493/2011 Z. z. 

o rozpočtovej zodpovednosti.  

Návrh rozpočtu bol zostavený na 3 rozpočtové roky, súčasťou návrhu rozpočtu je aj schválený 

rozpočet na bežný  rozpočtový rok, údaje o očakávanej skutočnosti bežného rozpočtového roka 

a údaje o skutočnom plnení za dva predchádzajúce rozpočtové roky.       Finančná komisia  

prerokovala návrh rozpočtu dňa  19.11.2024.  FK odporučila  OZ predložený návrh viacročného 

rozpočtu na rok 2025  schváliť a návrhy rozpočtov  na roky 2026 a 2027 zobrať na vedomie. 

Zostavenie návrhu rozpočtu pre roky 2025 - 2027 prebiehalo  vo veľmi komplikovanom období, 

keď sa zvyšuje inflácia, bude  rast cien tovarov, stavebných materiálov  a služieb vzhľadom na 

zvýšenie DPH, v období energetickej krízy keď  ceny energií sú veľmi vysoké. 

Navrhovaný rozpočet je zostavený ako vyrovnaný, keď príjmová i výdavková časť rozpočtu je 

vo výške 5 696 432 €, čím je splnená podmienka § 10 odst.7 zákona o rozpočtových pravidlách. 

(Stanovisko bolo poslancom doručené v materiáloch spoločne s pozvánkou). 

 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 136/2024 – OZ: 

1. Schvaľuje 

A) Rozpočet obce Skalité na rok 2025, vrátane rozpočtov ROPO v zriaďovateľskej pôsobnosti 

obce Skalité, tak ako bol predložený a bežné výdavky v členení na položky 610, 620, 630, 

640, 650, tvorí prílohu zápisnice,  

B) Programový rozpočet na rok 2025, tvorí prílohu zápisnice,  

C) Použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške 73 000,- EUR na:  

     1. kapitálové výdavky na prípravné a projektové dokumentácie vo výške 35 000,- EUR,  

     2. kapitálové výdavku pre PZ na spolufinancovanie projektu na nákup štvorkolky vo výške   

         18 000,- EUR,  

     3. kapitálové výdavky na spolufinancovanie projektov vo výške 20 000,- EUR.  

D) Príspevok z rozpočtu obce pre TJ Slovan Skalité vo výške 30 000,- EUR, od 01.01.2025     

      nasledovne:  

      Futbalový oddiel – 28 000,- EUR  

      Hokejbalový oddiel – 1 300,– EUR  

      Futsalový oddiel – 700,– EUR  

E) Príspevok z rozpočtu obce pre Športový klub Skalité vo výške 5 000,- EUR, od   

     01.01.2025. 

2. Berie na vedomie 

a) Stanovisko HKO Obce Skalité k návrhu rozpočtu obce na roky 2025- 2027 vrátane   

     rozpočtov ROPO v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Skalité. 
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b) Rozpočty na roky 2026 -2027. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

7. Nakladanie s majetkom obce 

 

P. zástupca otvoril ďalší bod rokovania. 

 

7.1. Uzatvorenie kúpnej zmluvy na pozemok - p. Priečko  

P. zástupca predniesol prítomným žiadosť p. Františka Priečka, v ktorej navrhuje obci 

Skalité odkúpenie pozemku parcela E KN č. 13574/900-ostatná plocha o výmere 160 m2 

nachádzajúci sa v obci Skalité okres Čadca, zapísaný na LV č. 185, ktorého je vlastníkom, za 

symbolickú cenu 1,00€ za podmienky, že uvedený pozemok nebude v budúcnosti odpredaný 

tretej osobe a výlučne bude slúžiť ako prístupová cesta do miestnej časti do Čaňa resp. Pod 

Grapou. 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 137/2024 – OZ: 

1. schvaľuje uzatvorenie kúpnej zmluvy medzi zmluvnými stranami p. Priečko, rod. Priečko, 

bytom Zákysučie 1101, 023 02 Krásno nad Kysucou (ako predávajúci) a Obcou Skalité, 

Skalité č. 598,IČO: 00314285 (ako kupujúci). Predmetom zmluvy je prevod pozemku – 

parcela E KN č. 13574/900-ostatná plocha o výmere 160 m2 nachádzajúci sa v obci Skalité 

okres Čadca, zapísaný na LV č. 185, vedený Okresným úradom Čadca, katastrálny odbor za 

cenu 1,- €, za podmienky, že uvedený pozemok nebude v budúcnosti odpredaný tretej osobe a 

výlučne bude slúžiť ako prístupová cesta do miestnej časti do Čaňa resp. Pod Grapou.  

2. poveruje starostu obce uzatvorením Kúpnej zmluvy medzi zmluvnými stranami p. Priečko, 

rod. Priečko, bytom Zákysučie 1101, 023 02 Krásno nad Kysucou a Obcou Skalité, Skalité č. 

598,IČO: 00314285. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

7.2. Výpoveď nájmu dohodou - Vlasta Mudríková 

 

P. zástupca predniesol žiadosť p. Vlasty Mudríkovej o ukončenie nájomného vzťahu na časť 

nebytových priestorov v budove č.p. 967 v obci Skalité dohodou. P. zástupca informoval, že 

ide o nájomcov v bývalom kine, po novom je to polyfunkčný objekt, v ktorom sa plánuje 

realizácia nového projektu. 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 138/2024 – OZ:  

1. berie na vedomie vypovedanie nájomnej zmluvy č. 31/05/2019 zo dňa 31.5.2019 na 

prenájom časti nebytových priestorov v budove č.p. 967 v obci Skalité zo strany p. 
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Mudríkovej VlastyZELEMIX, Skalité č. 112.  

2. schvaľuje ukončenie zmluvného vzťahu uzatvoreného medzi Obcou Skalité, 023 14 

Skalité 598, IČO:314285 a Mudríkovou Vlastou-ZELEMIX, 023 14 Skalité 112, 

IČO:17936381 dohodou k 31.12.2024. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

7.3. Výpoveď nájmu dohodou - p.Kopera a p.Gonščák  

P. zástupca predniesol žiadosť p. Jána Koperu a p. Petra Gonščáka o ukončenie zmluvného 

vzťahu na prenájom časti nebytových priestorov v budove č.p. 967 v obci Skalité. Jedná sa 

o prenajatý priestor, ktorý sa nachádza pod pódiom. Nájomná zmluva sa ruší z dôvodu 

realizácie nového projektu v tomto objekte. 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 139/2024 – OZ: 

1. berie na vedomie vypovedanie Zmluvy o nájme zo dňa 30.12.1993 a jej dodatkov na 

prenájom časti nebytových priestorov v budove č.p. 967 v obci Skalité zo strany p. Koperu 

Jána, Skalité č.1145 a p. Gonščáka Petra, Skalité č. 1188.  

2. schvaľuje ukončenie zmluvného vzťahu uzatvoreného medzi Obcou Skalité, 023 14 

Skalité 598, IČO:314285 a p. Koperom Jánom, Skalité č. 1145 a p. Gonščákom Petrom, 

Skalité č. 1188, dohodou k 31.12.2024. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

7.4. Uzatvorenie darovacej zmluvy COOP Jednota - Čadca  

 

P. zástupca informoval o uzatvorení Darovacej zmluvy s COOP Jednotou Čadca. Predmetné 

finančné prostriedky boli použité na finančné zabezpečenie kultúrneho podujatia Adventné 

trhy v obci Skalité a podujatia Mikuláš pre deti, ktoré sa uskutočnili 30. novembra a 1. 

decembra 2024. 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 140/2024 – OZ:  

Uzatvorenie darovacej zmluvy medzi darcom COOP Jednota Čadca, spotrebné družstvo, so 

sídlom Palárikova 87, 022 01 Čadca, IČO: 00168947, a obdarovaným Obcou Skalité, so 

sídlom Skalité č. 598, 023 14, IČO: 00314285. Predmetom daru sú finančné prostriedky v 

hodnote 1 500,00 €. Tieto prostriedky boli použité na finančné zabezpečenie kultúrneho 

podujatia Adventné trhy v obci Skalité a podujatia Mikuláš pre deti, ktoré sa uskutočnili 30. 

novembra a 1. decembra 2024. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  
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Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

 

7.5. Odňatie správy PO Obec Skalité-Prevádzkáreň  

 

P. zástupca v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce Skalité navrhol odňatie správy 

hnuteľného majetku zo správy príspevkovej organizácie Obec Skalité – Prevádzkáreň – ide 

o staršie detské ihriská, ktoré sú už vyradené z majetku obce. 

 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 141/2024 – OZ:  

V zmysle čl. 8 bodu 1 Zásad hospodárenia s majetkom obce Skalité zo dňa 18.6.2024 odňatie 

správy hnuteľného majetku zo správy príspevkovej organizácie Obec Skalité - Prevádzkáreň , 

023 14 Skalité č. 598, IČO: 35996111 a to:  

a) drobný majetok – detské ihrisko pri BD Kudlov v OC 1 279,- EUR,  

b) drobný majetok – kôš na odpadky na DI v počte 3 ks v OC 210,- EUR,  

c) drobný majetok – detské ihrisko pri zdravotnom stredisku v OC 1 279,- EUR,  

d) drobný majetok – detské ihrisko pri BD Cupeľ v OC 1 279,- EUR a to formou zmluvy o  

    odňatí správy majetku k 31.12. 2024. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

7.6. Zrušenie uznesenia - Pridelenie 1 izbového bytu 19 BJ Skalité Kudlov  

P. zástupca privítal p. Evu Klušákovú (Referát daní, poplatkov a bytov) a odovzdal jej slovo. 

P. Klušáková – Na predchádzajúcom zasadnutí OZ bolo schválené pridelenie 1 izbového bytu 

v 19 BJ Skalité Kudlov 1701 č. 7 žiadateľke Hane Priečkovej, Čadca Mierová 2124/BL5/9 na 

dobu 1 roka. Žiadateľka však dva dni po schválení a pridelení bytu zmenila svoj názor a 

rozhodla sa bytu vzdať, preto je potrebné toto uznesenie zrušiť. 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 142/2024 – OZ:  

Ruší uznesenie obecného zastupiteľstva č. 121/2024 zo dňa 22.11.2024 v časti B) Pridelenie 1 

izbového bytu v 19 BJ Skalité Kudlov 1701 č. 7 žiadateľke Hane Priečkovej, Čadca Mierová 

2124/BL5/9 na dobu 1 roka. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 
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7.7. Pridelenie nájomného bytu 19 BJ Kudlov  

P. zástupca odovzdal slovo p. Klušákovej. 

 

P. Klušáková navrhla pridelenie 1.izbového bytu č. 1701/7 priamo, nakoľko bol len 1 žiadateľ 

o tento byt a to p. Ľubomír Homola, Skalité 868. 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 143/2024 – OZ schvaľuje: 

A) Pridelenie 1.izbového bytu č. 1701/7 priamo, nakoľko bol len 1 žiadateľ o tento byt.  

B) Pridelenie 1.izbového bytu č. 1701/7 žiadateľovi p. Ľubomírovi Homolovi, Skalité 868 na 

dobu 1 roka od 16.12.2024 do 15.12.2025. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

 

7.8. Hasičské vozidlo TATRA  

 

Pán zástupca predniesol opätovný zámer priameho predaja špeciálneho požiarneho vozidla 

TATRA 815 CAS 32 T, ktorý už bol zverejnený ale nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 144/2024 – OZ schvaľuje: 

Trvalú prebytočnosť majetku Obce Skalité a zámer prevodu prebytočného majetku Obce 

Skalité 7/10 v súlade s paragrafom 9a odst. 1 písmeno c/ zákona 138/1991 v znení neskorších 

predpisov /Zákon o majetku obcí/ a Zásad hospodárenia s majetkom Obce Skalité priamym 

predajom a to: - hnuteľný majetok – špeciálne požiarne vozidlo TATRA 815 CAS 32 T, 

inventárne číslo DP63410000029-1, evidenčné číslo CA052AH vo výške všeobecnej hodnoty 

majetku 39 999 EUR. Všeobecná hodnota majetku je stanovená podľa vyhlášky Ministerstva 

spravodlivosti SR č. 492/2004 Z. z. o stanovení všeobecnej hodnoty majetku v znení 

neskorších predpisov znaleckým posudkom zo dňa 2.7.2024, vypracovaný súdnym znalcom v 

odbore Odhad hodnoty cestných vozidiel Ing. Jozefom Majchrákom, Kysucká cesta 201/13, 

022 01 Čadca.  

Zdôvodnenie: Automobil Tatra je prebytočným majetkom a preto ho obec ponúka na 

odpredaj. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

 

7.9. Jedáleň Základná škola sv. Andreja Svorada a Benedikta, Skalité 729 

  

Pán zástupca informoval prítomných o projekte „Stavebné úpravy šatní budovy č. 729“, ktorý 

bude financovaný z vlastných zdrojov obce a je zahrnutý v jej rozpočte. Projekt zahŕňa 
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výstavbu výdajne jedla pre žiakov, keďže jedáleň v MŠ bude prechádzať rekonštrukciou v 

rámci samostatného projektu. Výstavba výdajne jedla bude realizovaná prostredníctvom 

Obecnej prevádzkárne. 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 145/2024 – OZ schvaľuje: 

vybudovanie výdajne jedla pre žiakov Základnej školy sv. Andreja Svorada a Benedikta, 

Skalité 729, názov projektu: Stavebné úpravy šatní budovy č.729. Projekt bude financovaný z 

vlastných zdrojov obce. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

 

8. Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti škôl za šk. rok 2023/2024  

P. zástupca ozrejmil, že Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti škôl za šk. rok 2023/2024 

prítomní obdržali a taktiež boli prerokované na Radách škôl. 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 146/2024 – OZ schvaľuje: 

a) Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy s materskou školou, Kudlov 781, 

Skalité za školský rok 2023-2024, (tvorí prílohu zápisnice),  

b) Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej škole Skalité-Ústredie č. 632 za 

školský rok 2023/2024, (tvorí prílohu zápisnice). 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

 

9. Harmonogram zimnej údržby miestnych komunikácií 2024/2025  

 

P. zástupca uviedol, že materiály k tomuto bodu rokovania prítomní obdržali. Harmonogram 

zimnej údržby miestnych komunikácii na sezónu 2024/2025 tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

P. Časnochová A. – Harmonogram zimnej údržby je rozdelený podľa určených trás (poradie), 

pričom každé vozidlo má pridelený svoj okruh. Apelujeme na vodičov, aby sa na zimné 

podmienky dôkladne pripravili a zabezpečili, že ich vozidlo je vybavené správnymi 

pneumatikami, prípadne reťazami. Obecná prevádzkáreň zároveň ponúka službu vyťahovania 

áut, ktoré zapadli, za poplatok 60,00 €. V úsekoch miestnych ciest ako stúpania, klesania 

a križovatky Obec Skalité – Prevádzkáreň zabezpečí stanoviská na posypový materiál určený 

na posyp, kde si občania po dohode vykonávajú samo posyp podľa potreby. 
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Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 147/2024 – OZ schvaľuje: 

Harmonogram zimnej údržby miestnych komunikácii na sezónu 2024/2025. (tvorí prílohu 

zápisnice). 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

Z rokovania OZ odišla p. Časnochová Anna. 

 

10. Návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2025 

Zástupca starostu ozrejmil, že Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Skalitom pre rok 

2025 bol prítomným doručený a taktiež tvorí aj prílohu zápisnice. 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 148/2024 – OZ schvaľuje: 

Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Skalitom pre rok 2025 (tvorí prílohu zápisnice). 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

11. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK obce Skalité na 1. polrok 2025 

  

Zástupca starostu uviedol, že Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

Skalité na 1. polrok 2025 bol doručený spolu s materiálmi na rokovanie a taktiež tvorí prílohu 

zápisnice. 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 149/2024 – OZ schvaľuje: 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Skalité na 1. polrok 2025. (tvorí 

prílohu zápisnice). 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

 

12. Plán kultúrnych, športových a spoločenských podujatí pre rok 2025  

 

Zástupca starostu uviedol, že Plán kultúrnych, športových a spoločenských podujatí pre rok 

2025 bol prítomným doručený spolu s materiálmi na rokovanie a taktiež tvorí aj prílohu tejto 
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zápisnice.  

 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 150/2024 – OZ schvaľuje: 

Plán kultúrnych, športových a spoločenských podujatí pre rok 2025 (tvorí prílohu zápisnice). 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

 

Zástupca starostu otvoril ďalší bod rokovania. 

13. Rôzne  

 

13.1. Memorandum o vzájomnej spolupráci - UNIZA  

 

P. zástupca ozrejmil plánované memorandum o vzájomnej spolupráci medzi Stavebnou 

fakultou Žilinskej univerzity v Žiline a obcou Skalité, ktoré sa bude týkať spolupráce v oblasti 

výchovno-vzdelávacej činnosti vrátane výmeny odborných materiálov, publikácií a 

informácií,  účasti na seminároch, spolupráce pri riešení tém diplomových a bakalárskych 

prác študentov SvF UNIZA pri zohľadnení kapacitných a prevádzkových možností Partnera,  

spolupráce v rámci projektov cezhraničnej spolupráce ,,Interreg" a iných podporných schém 

a ďalšie. 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 151/2024 – OZ:  

A) Schvaľuje memorandum o vzájomnej spolupráci medzi Stavebnou fakultou Žilinskej 

univerzity v Žiline (UNIZA), verejnoprávna inštitúcia zriadená zákonom č. 131/2002 Z.z. o 

VŠ ako verejná vysoká škola, Univerzitná 8215/1, 010 26 Žilina, IČO: 00397563 zastúpená 

dekanom prof. Ing. Mariánom Drusom, PhD. a Obcou Skalité, 023 14 Skalité 598, IČO: 

314285, zastúpenou PaedDr. Jozefom Cechom.  

Memorandum sa týka týchto oblastí:  

a) výchovno-vzdelávacie činnosti vrátane výmeny odborných materiálov, publikácií a 

informácií,  

b) účasť na seminároch, konferenciách a iných podujatiach organizovaných jedným z 

účastníkov memoranda, pokiaľ pôjde o záujmovú oblasť a tematiku blízku druhej strane, c) 

odborná a organizačná spolupráca počas exkurzií,  

d) spolupráca pri riešení tém diplomových a bakalárskych prác študentov SvF UNIZA pri 

zohľadnení kapacitných a prevádzkových možností Partnera,  

e) spolupráca v rámci projektov cezhraničnej spolupráce ,,Interreg" a iných podporných 

schém,  

f) vykonávanie expertíznej a posudkovej činnosti v oblasti stavebného inžinierstva a dopravy, 

g) spolupráca pri riešení odborných problémov praxe,  

h) iné činnosti spoločného záujmu na báze vzájomnej dohody ,,ad-hoc". 

B) Poveruje starostu obce podpisom Memoranda o vzájomnej spolupráci medzi Stavebnou 
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fakultou Žilinskej univerzity v Žiline (UNIZA), Univerzitná 8215/1, 010 26 Žilina, IČO: 

00397563 a a Obcou Skalité, 023 14 Skalité 598, IČO: 314285. 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

13.2. Správa o sociálnej situácii v obci Skalité za rok 2024 

P. zástupca uviedol, že Správu o sociálnej situácii v obci Skalité za rok 2024 prítomní 

obdržali spolu s materiálmi na rokovanie a taktiež bude tvoriť aj prílohu zápisnice. 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 152/2024 – OZ:  

Správu o sociálnej situácii v obci Skalité za rok 2024 (tvorí prílohu zápisnice). 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

13.3. Odmena poslancov OZ  

 

P. zástupca navrhol v súlade so Zásadami odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva 

obce Skalité v závislosti od dosiahnutých výsledkov za aktívnu celoročnú prácu počas roka 

2024 vo výške disponibilných finančných prostriedkov z príslušnej kapitoly rozpočtu obce a 

to 400,- € brutto/poslanec okrem poslanca Ing. Petra Ivanka, poslankyne p. Ľubice Lašovej a 

Mgr. Ivety Petrákovej.  

Poslanec OZ  p. Peter Pollák sa svojej odmeny vzdal. 

Diskusia k tomuto bodu programu nebola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 153/2024 – OZ schvaľuje:  

V súlade so Zásadami odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva obce Skalité a 

Zákona č. 369/1990 Zb. v znení zmien a doplnkov vyplatenie odmien poslancom Obecného 

zastupiteľstva Skalité v závislosti od dosiahnutých výsledkov za aktívnu celoročnú prácu 

počas roka 2024 vo výške disponibilných finančných prostriedkov z príslušnej kapitoly 

rozpočtu obce a to 400,- € brutto/poslanec (okrem poslancov: Ing. Peter Ivanek, Peter Pollák, 

Ľubica Lašová a Mgr. Iveta Petráková). 
Počet všetkých poslancov: 13  

Počet prítomných: 11  

Hlasovanie: za: 11, Peter Ivanek, Jozef Krčmárik, Ľubica Lašová, František Mudrík, Jozef Najdek, Martin 

Petrák, Miloš Petrák, Iveta Petráková, Milan Pišček, Peter Pollák, Marián Ramšák,  

proti: 0,  

zdržal sa: 0 

14. Interpelácie poslancov  
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P. Martin Petrák navrhol zmenu paušálneho systému poplatkov za komunálny odpad. 

Inšpirovať sa môžeme obcami, kde už úspešne fungujú systémy ako váženie a čipovanie 

nádob na odpad, alebo kombinácia paušálneho poplatku s počtom odvezených nádob. V 

prípade produkcie nadmerného množstva odpadu by občania museli dokupovať štítky. Tento 

nový systém by mal byť spravodlivý pre tých občanov, ktorí dôsledne separujú odpad.  

P. zástupca uviedol, že môžeme pristúpiť k zmene systému poplatkov za komunálny odpad od 

ďalšieho roku, pretože je to zdĺhavejší proces, ktorý si vyžaduje podrobné  plánovanie 

a prerokovanie. 

15. Záver 

 

P. zástupca po vyčerpaní všetkých bodov programu rokovania OZ poďakoval poslancom za 

účasť na zasadnutí OZ a pozval ich na  Rozlúčku so starým rokom na námestie obce 

31.12.2024.       

Ďalšie rokovanie sa uskutoční podľa plánu, prípadne potreby. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené dňa 16.12.2024 o 16:00 hod. 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva boli prijaté uznesenia od č. 132/2024 do č. 153/2024.  

Zapísala: Ing. Katarína Macášová. 

 

 

 

Ing. Peter Ivanek        PaedDr. Cech Jozef       

zástupca starostu           starosta obce           

 

 

 

 I. overovateľ: MUDr. Milan Pišček, MPH        II. overovateľ: Martin Petrák 


